
Betskun eduskunnan kokous to 29.2. klo 17 

Paikalla: Leo, Minja, Noora (poistui 18:43), Niklas (poistui 18:02), Alex, Sella, Terho (pj), Jonna 

(sihteeri) 

Kokous alkoi klo 17:05 

 

1. Kuulumiskierros 

- Mitä kuuluu tänään? 

 

2. Päivitetty toimintasääntö 

- Edellisessä kokouksessa päätettiin, että Betskun eduskunnan toimintasääntöä tulee 

päivittää. Valittiin työryhmä, joka valmistelee toimintasäännön päivityksen ja tuo 

kokoukseen Betskun eduskunnan hyväksyttäväksi, ennen kuin se lähetetään 

kirkkoneuvoston hyväksyttäväksi. Työryhmään valittiin Leo ja Terho. 

- Toimintasäännön päivittämisen tilanne nyt. 

Käytiin läpi toimintasääntö muutoksineen. 

Äänestettiin yksimielisesti, että Betskun eduskunnan uusi toimintasääntö lähetetään neuvoston 

hyväksyttäväksi. 

 

3. Edustuspaikkoja ja -tehtäviä 

- Vuoden ensimmäisessä kokouksessa 18.1. erilaisiin edustuspaikkoihin ja -tehtäviin 

ilmoittautui seuraavat jäsenet: 

• Puheenjohtajuus / Leo, Ella 

• Varapuheenjohtajuus / Terho 

• Some- / viestintävastaava (mahdollisesti myös erikseen) / Sella 

• Tapahtumavastaava / Alex, Leo 

• Edunvalvonta, aloitevastaava / Terho 

- Todettiin, että tapahtumavastaavia voi olla kaksi. 

- Puheenjohtajuudesta äänestettiin suljettuna lippuäänestyksenä, ehdokkaina Leo ja 

Ella. Ääntenlaskijoina toimi Terhi ja Jonna. Tulos oli 3–3. Uusintaäänestys päätettiin 

siirtää seuraavan kokouksen alkuun. 

Äänestettiin puheenjohtajasta. Ääntenlaskijana toimi Jonna. 

Tulos oli 4–2 Leon hyväksi. Leo todettiin vuoden 2024 puheenjohtajaksi. 

 

4. Hallintoelimien kuulumiset 

- Vuoden ensimmäisessä kokouksessa 18.1. jaettiin paikkoja eri hallintoelimiin. Osa 

hallintoelimistä on ehtinyt kokoustaa tämän jälkeen. Mitä asioita siellä käsiteltiin? 

- Hallintoelimet, Betskun eduskunnan edustajat: 

 Julistusjohtokunta / Terho, Leo 

- Käsiteltiin viime vuoden toimintakertomus  

- Betskun eduskunnan jäsenten nimeäminen johtokuntaan 



- M18 tuesta luovuttiin, koska Sansa ei tue enää M18 

- Oli hyvää leipää 

 Kasvatusjohtokunta / Leo, Minja 

- Käsiteltiin viime vuoden toimintakertomusta 

- Käsiteltiin avustushakemuksia 

 Palvelujohtokunta / Minja, Ella 

- Ei ole kuulunut vielä mitään 

 Viestintätoimikunta / Leo, Terho 

- Kokous toukokuussa 

 

5. Nuorten vaikuttajaryhmien kokoontuminen Espoon hiippakunnassa 

- Terveisiä Espoon hiippakunnan tuomiokapitulista: 

o Espoon hiippakunnan nuorten vaikuttajaryhmien tapaaminen oli tarkoitus 

järjestää 11.11.2023 Keravalla, mutta se on siirretty tälle vuodelle (16.11.2024). 

Espoon hiippakunnan piispa Kaisamari Hintikka teki kokoontumista varten 

videotervehdyksen nuorten vaikuttajaryhmille. Tämän tervehdyksen voi katsoa 

esimerkiksi nuorten vaikuttajaryhmän seuraavassa kokoontumisessa. 

Piispa Kaisamari Hintikan viesti nuorten vaikuttajaryhmille. (youtube.com) 

o Nuorten vaikuttajaryhmien kokoontuminen Espoon hiippakunnassa järjestetään 

16.11.2024 klo 10–16 Keravan seurakunnassa. Tämä päivämäärä kannattaa jo 

nyt laittaa kalentereihin ylös. Nuoret ovat vahvasti mukana päivän 

suunnittelussa ja toteutuksessa. Luvassa on tutustumista, nuorten toteuttamia 

pisteitä ja yhteistä ohjelmaa kaikille. Kaikki nuorten vaikuttajaryhmät Espoon 

hiippakunnasta ja heitä ohjaavat työntekijät ovat tervetulleita tapahtumaan. 

Paikalle kutsutaan myös nuoria luottamushenkilöitä ja hiippakuntavaltuuston 

jäseniä. Lisätietoja luvassa huhtikuun alkupuolella. Silloin käynnistyy myös 

ilmoittautuminen tapahtumaan. 

Merkitään tiedoksi. 

 

6. Nuorten tulevaisuusseminaari Kirkko 2030 

- Terveisiä Espoon hiippakunnan tuomiokapitulista: 

o Nuorten tulevaisuusseminaari Kirkko 2030 on tapahtuma, jossa nuoret 

keskustelevat ajankohtaisista teemoista kirkossa sekä siitä, millaisessa kirkossa 

haluavat toimia myös tulevaisuudessa. Seminaariin kutsutaan kaksi konfirmoitua 

nuorta edustajaa jokaisesta seurakunnasta ja kristillisestä järjestöstä. Ainakin 

toisen nuoren toivotaan olevan alle 18-vuotias. Vuoden 2024 seminaari 

järjestetään Tampereella AitO -toimintakeskuksessa 5.–7.4.2024. Joko teidän 

seurakunnastanne on ilmoittauduttu mukaan? 

Videolla kuvat tarkemmin: Nuorten tulevaisuusseminaari 2023 (youtube.com) 

Lisätietoja ja ilmoittautuminen (viimeistään 17.3.):  

https://www.lastenjanuortenkeskus.fi/nuortentulevaisuusseminaari/  

- Leo ja Alex olivat tulevaisuusseminaarissa viime vuonna ja Terho on ollut aiemmin. 

Kommentteja ja kokemuksia viime vuotisesta? 

Leolta ja Alexilta peukkuja tapahtumalle (paitsi yöt oli kuulemma “horror”) 

https://eur02.safelinks.protection.outlook.com/?url=https%3A%2F%2Fwww.youtube.com%2Fwatch%3Fv%3DY_sTihR_2vM&data=05%7C02%7Cjonna.koskinen%40evl.fi%7C72c88189a5ca4d15408c08dc264aadb0%7Ca609c794a48e43b2be34990f3b068db2%7C0%7C0%7C638427349382540994%7CUnknown%7CTWFpbGZsb3d8eyJWIjoiMC4wLjAwMDAiLCJQIjoiV2luMzIiLCJBTiI6Ik1haWwiLCJXVCI6Mn0%3D%7C0%7C%7C%7C&sdata=%2BGWDw%2Fr2xMeD0TYxHCfvlqZdX3l1N2pqT3%2Bie%2BXIFhs%3D&reserved=0
https://eur02.safelinks.protection.outlook.com/?url=https%3A%2F%2Fwww.youtube.com%2Fwatch%3Fv%3DcMj8HooTaxY%26t%3D2s&data=05%7C02%7Cjonna.koskinen%40evl.fi%7C72c88189a5ca4d15408c08dc264aadb0%7Ca609c794a48e43b2be34990f3b068db2%7C0%7C0%7C638427349382551176%7CUnknown%7CTWFpbGZsb3d8eyJWIjoiMC4wLjAwMDAiLCJQIjoiV2luMzIiLCJBTiI6Ik1haWwiLCJXVCI6Mn0%3D%7C0%7C%7C%7C&sdata=VKtJvDaYwtDm6PvzJOad4xfyjQ1RdwmuBMd3UGiceyQ%3D&reserved=0
https://eur02.safelinks.protection.outlook.com/?url=https%3A%2F%2Fwww.youtube.com%2Fwatch%3Fv%3DcMj8HooTaxY%26t%3D2s&data=05%7C02%7Cjonna.koskinen%40evl.fi%7C72c88189a5ca4d15408c08dc264aadb0%7Ca609c794a48e43b2be34990f3b068db2%7C0%7C0%7C638427349382551176%7CUnknown%7CTWFpbGZsb3d8eyJWIjoiMC4wLjAwMDAiLCJQIjoiV2luMzIiLCJBTiI6Ik1haWwiLCJXVCI6Mn0%3D%7C0%7C%7C%7C&sdata=VKtJvDaYwtDm6PvzJOad4xfyjQ1RdwmuBMd3UGiceyQ%3D&reserved=0
https://www.lastenjanuortenkeskus.fi/nuortentulevaisuusseminaari/


- Ketkä haluaisivat ja pääsisivät lähtemään tänä vuonna? 

Halukkaita ovat Leo, Minja, Alex. 

Päätettiin, että lähtökohtaisesti Betskun eduskunta lähettää seminaariin Leon ja Minjan. Alex lähtee 

myös, jos se on mahdollista. 

 

7. Yhteisvastuukeräys 2024 

- Vuonna 2024 Yhteisvastuu keskittyy nuorten elämänhallinnan ja mahdollisuuksien 

parantamiseen. 

- Yhteisvastuukeräyksen avajaismessu pidettiin su 4.2. Sellalta terveisiä messusta. 

Messu meni hyvin. Keskustelua Yhteisvastuusta. Suvi-diakoni ehdotti, että Betskun eduskunta voisi 

tehdä jotain Yhteisvastuukeräyksen eteen, esim. mainostaa sitä.  

- Voisiko Betskun eduskunta olla mukana tukemassa Yhteisvastuuta jollakin tavalla? 

Miten? 

Etsittiin kokousmuistio 26.9. kokouksesta, jossa oli seuraavia ehdotuksia: 

➢ Esim. Mustikoiden poimintaa Sääksissä, kerätyt mustikat myytäisiin seurakunnan 

työntekijöille, varat yhteisvastuukeräykseen 

➢ Iskon välipalan yhteydessä (tai iskon aiheena) askartelua, jota myytäisiin yhteisvastuun 

hengessä 

➢ Isko-leirilläkin voisi tehdä jotain myyntiin 

Keskusteltiin myös Yhteisvastuu-pakohuonepelistä, ja voisiko sitä hyödyntää jotenkin. 

Keksitään lisää ideoita myöhemmin. 

 

8. Muut asiat: 

- Terho tuo terveisiä Suomen nuorisovaltuustojen liiton Uudenmaan piirin piirihallituksen 

kokouksesta. 

- Keskusteltiin Kuutsista ja säästökohteista. 

- Voisiko leikkilärpäkkeisiin tehdä muutoksia? Otetaan tämä seuraavaan kokoukseen. 

 

9. Seuraava kokous 

- Seuraavan kokouksen hartausvuoro 

Minja pitää seuraavan kokouksen hartauden. 

- Seuraavan kokouksen ajankohta 

Jonna tai Mila laittaa Whatsapp-ryhmään kyselyn seuraavan kokouksen ajankohdasta. 

 

10. Hartaus 

- Hartausvuorossa Terho. 

 



11. Herran siunaus 

 

 

Kokous päättyi klo 18:58 


